
 
 

   1 
 

 

Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Tirsdag den 22. oktober 2013 kl. 09.30 
 
Deltagere:       Anders, Britta, Børge, Erik, Inger, Rita, Jørgen, Kirsten, Peder, Bodil, 

Jens,Gertrud,Jacob 
 
Fraværende: Britta 
 
Referent: Anders 
 
Dagsorden   Referat 
 
1.   Godkendelse af dagsorden 

 
Dagsordenen blev godkendt 

 
2.   Godkendelse af referat fra sidste 

brugerrådsmøde 
 
3.   Nyt fra formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.   Nyt fra Rita 

 
•   Robotstøvsuger 

 
 

•   Nye bruger 
 
 
5.   Datastuen 
 
 
 
6.   Køkkenet 
 
 
7.   E-Boks 
 

 
 

 
Referat blev godkendt. 
 
 
Forsøg med nye pærer i salen, da man havde klaget over 
belysning.(Jens og Erik tager sig af dette) 
Lukketider er lavet om til kl.14.00 mandag til torsdag, 
eller efter behov. 
Seniorudvalg var på besøg, og blev vist rundt af 
formanden, og Anders holdt foredrag om vores EDB og 
om Toftens hjemmeside, mens de fik kaffe, de viste stor 
interesse og vi fik meget ros.  
 
De kommer til at spare fra 3 til 2 stillinger, men Rita håber 
hun fortsætter. 
Vi har sagt ja til at prøve robotstøvsuger, hvis det ikke gik 
ud over vores normale rengøring, det lovede hun det ikke 
gjorde.  
Nyt image af ”husene”, og rekrutering af nye brugere.  
 
 
Går godt, og vi begynder med billedbehandling onsdag 
formiddag ,i alt 5 gange, undtagen de dage der er 
sangformiddag, og vi er begyndt med nye tilmeldinger til 
januar 2014 til EDB om eftermiddagen 
 
Går godt, ingen problemer  
 
 
Jens har oprettet E-Boks til Toften, sammen med Erik, da 
han skal stå for den som formand. 
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8.  Afholdte arrangementer 

•   oktoberarrangement 
 

•   Halvårsprogram 
 

•   Alarmdækning 
 
 

•   Strik Cafe 
 

•   Sangformiddag 
 
 

7.   9.  Økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
10. Kommende arrangementer. 
 

•   Løvfaldstur 
 

•   Suppedag 
 

•   Rejse til Kina 
 

•   Julefrokost 
 
 
 

11.  Bordet rundt 
 

•   Flagdage 
 
 
 

•   Ideer fra andre steder 

 
. 
Nyt loppemarked skal holdes på et andet tidspunkt, Cafe 
solgte godt 
Blev rettet til, og bliver nu trykket 
 
Rita har lavet en seddel på hvordan der lukkes, og sættes 
alarm til.  
 
Går godt, god tilmelding 
 
Går godt. 
 
 
Toftens økonomi 
Kassebeholdning                                           kr.   1.932,00 
Bankbeholdning                                             kr. 85.635,00 
Aktiver                                                           kr. 87.567,00 
 
Madsalg                              kr. 51.552,00 
Betalt mad  kr. 46.871,00 
Ikke betalt   kr. 2.811,00   kr. 49.682,00 
Overskud                              kr.1.870,00 
 
 
 
 
Er bestilt 
 
Er i orden 
 
Er i orden (Erik) 
 
Er i orden 
 
 
 
 
 
 
Flagdage Erik snakker med Petra, da hun ikke kan 
overkomme det mere, vi tager det op på næste møde. 
 
 
Rita undersøger hvad de har andre steder, jeg kunne godt 
tænke mig at vi havde en studie tur til andre steder uden 
for Kolding, Rita vender tilbage på næste møde med ideer 
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•   Plakater 
 
 

•   Jacob 
 
 
 
 
 
 

•   Generalforsamling 
 
 
 
 

Plakater ved Brugsen er gået i stykker, vi blev enige 
om at de skulle tages ned, der var ikke mange der så 
dem.  
 
 
Jacob har været til fællesmøde med de forskellige 
foreninger i Bramdrupdam, der blev snakket om 
juletræets tænding ved Toften , og angående fælles 
opslag tavle ved brugsen, der arbejdes stadig på 
sagen. 
 
 
Dette skulle med på næste brugerrådsmøde den 
19.11.2013 

  
Næste brugerrådsmøde tirsdag den 19. november kl. 09.30 


